
 1

 
Z á p i s 

 
z 9. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 12.11.2009 od 9  hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Ing. Miroslav Uchytil, Rudolf Fiala, Mgr. Zdeněk Jonáš, Josef Marek 
 
   
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů 

 
4.  Rozvoj dopravní obslužnosti Krkonoš - železniční 
5.  Projednání návrhu rozpočtu kap.10 – doprava pro rok 2010  
6.  Výkup pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro přeložku silnic II/303 Běloves – Velké Poříčí  
7.  Různé  

 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, předal členům výboru materiály k bodu Rozvoj dopravní 
obslužnosti Krkonoš – železniční. 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 9 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 9. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 9. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
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Přizvaní hosté: 
Ing. Šír  
Ing. Petr Wurm – GIST, s.r.o.  
Ing. Petr Jirman – SÚS KHK a.s. 
Ing. Marie Fibichová - KÚ- odbor životního prostředí 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
  
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů    (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Veškeré body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
K bodu 4 
Rozvoj dopravní obslužnosti Krkonoš - železniční  
 
Prezentace Ing. Šíra byla předložena před zahájením 9. výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje  
 
 
Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
  
 
 USNESENÍ 9/48/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  rozvoj dopravní obslužnosti Krkonoš - železniční 
II.  v y j a d ř u j e  
  morální podporu a  úsilí obcí při rozvoji dopravní obslužnosti Krkonoš-

železniční 
III. d o p o r u č u j e  
  projednat rozvoj dopravní obslužnosti Krkonoš-železniční, ve výboru 
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regionálního rozvoje a cestovního ruchu 
 
 
K bodu 5 
Projednání návrhu rozpočtu kap.10 – doprava pro rok 2010 
 
 
 
Návrh –  Projednání návrhu rozpočtu kap.10 – doprava pro rok 2010 
  
Pan Ing. Vladimír Záleský, jednatel společnosti OREDO s.r.o. seznámil přítomné s návrhem 
rozpočtu kapitoly 10 pro rok 2010. Tabulka je přílohou zápisu. Dále informoval, jakým 
způsobem se dotkne snížení příjmů kraje, na rozpočet pro autobusovou dopravní obslužnost pro 
rok 2010 a to o 3,5%  s tím, že již v dozorčí radě OREDA s.r.o. projednávali možné varianty, jak 
toto snížení řešit.  S těmito varianty přítomné Ing. Vladimír Záleský seznámil. 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 9/49/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  návrh rozpočtu kap.10 - doprava pro rok 2010 
II.  u k l á d á  
  Josefu Ješinovi, členu Rady Královéhradeckého kraje a Vlastimilu Dlabovi, 

předsedovi dopravního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje,  
jednat o dofinancování potřeb zejména, SÚS Královéhradeckého kraje a.s. a silniční 
autobusovou dopravou v kap.10 - doprava pro rok 2010 

 
 
K bodu 6 
Výkup pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro přeložku silnic II/303 Běloves – Velké Poříčí 
 
Návrh – Výkup pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro přeložku silnic II/303 Běloves – Velké 
Poříčí 
 
 
K jednání 9. zasedání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se připojil 
starosta města Náchod pan Ing. Oldřich Čtvrtečka. 
 
Pan Vlastimil Dlab, předseda dopravního výboru informoval o emailu, který obdržel od 
majetkového oddělení Krajského úřadu Královéhradeckého kraje s žádostí o vyjádření 
dopravního výboru k výkupu pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro přeložku silnic II/303 Běloves – 
Velké Poříčí. Jedná se o pozemek jednoho vlastníka  o rozloze 4676m2 za cenu 2,127 mil. Kč.  
 
 
 
 
Hlasování: 
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         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 USNESENÍ 9/50/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  schválit Radě Královéhradeckého kraje a Zastupitelstvu Královéhradeckého 

kraje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní, nebo smlouvy o právu provést 
stavbu na přeložku silnic II/303 Běloves - Velké Poříčí 

II.  d o p o r u č u j e  
  finanční částku ve výši 2 mil. Kč , která nebude vyčerpána z kapitoly č.12,

rozpočtu KHK v roce 2009 evokovat na výkup pozemků v k.ú. Malé Poříčí pro 
přel.silnic II/303 Běloves - Velké Poříčí, pro rok 2010.  

 
 
K bodu 7 
Různé 
 
Návrh – Software pro řízení SÚS Královéhradeckého kraje a.s. od firmy GIST s.r.o. 
 
Pan Ing. Petr Wurm, členy dopravního výboru seznámil s prezentací Controllingového 
informačního systému. Cílem tohoto programu by měl být přehledný informační systém 
s pohodlným užíváním a absolutním přehledem a manažerské plánování. 
K prezentaci se vyjádřil pan Ing. Petr Jirman, ekonomický náměstek SÚS Královéhradeckého 
kraje a.s. s tím, že již nad těmito nabídkami zvažovali a že je nabízený systém jistě k prospěchu 
věci.  
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
USNESENÍ VD/9/53/2009  
Výbor pro dopravu  
 
I.  b  e  r  e     n  a     v  ě  d  o  m  í   
    Software pro řízení SÚS Královéhradeckého kraje a.s. od firmy GIST s.r.o. 
II.  u  k  l  á  d  á   
    Vlastimilu Dlabovi, předsedovi dopravního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje,  
schůzku k projednání Softwaru pro řízení SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
od firmy GIST s.r.o. se SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 

III.  d  o  p  o  r  u  č  u  j  e   
    SÚS Královéhradeckého kraje a.s. seznámení se Softwarem pro řízení SÚS 

Královéhradeckého kraje a.s. od firmy GIST s.r.o. 
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Návrh–  Plán oblasti povodí horního a středního Labe 
 
Materiály k bodu Plán oblasti povodí horního a středního Labe, který prezentovala paní Ing. 
Marie Fibichová z odboru životního prostředí jsou přílohou zápisu. 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 
USNESENÍ 9/51/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  plán oblasti povodí horního a středního Labe 
 
 
 
 
Návrh - Memorandum o zajištění stabilního financování dopravní obslužnosti veřejnou 
regionální železniční osobní dopravou 
 
Pan Ing. Vladimír Záleský společně s panem Josefem Ješinou, členem Rady Královéhradeckého 
kraje informoval o plánovaném podpisu Memoranda o zajištění stabilního financování dopravní 
obslužnosti veřejnou regionální železniční osobní dopravou Memoranda.  
Toto Memoradum je platné pouze po podepsání všemi kraji v České republice. 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 
USNESENÍ 9/52/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  přijmout Memorandum o zajištění stabilního financování dopravní obslužnosti 

veřejnou regionální železniční osobní dopravou 
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Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:45 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


